

Announcement



Prophet Mohammad's (PBUH) Birthday

المولد النبوي الشريف

Dear Valued Customers,

العملاء الأعزاء،

On the occasion of Prophet Mohammad's (PBUH) birthday, kindly note that Jafza offices will remain closed on Sunday 18 November 2018. Work will resume at normal working hours of 7.30am to 3.30pm from Monday, 19 November 2018.

بمناسبة المولد النبوي الشريف، يرجى العلم أن مكاتب جافزا ستظل مغلقة يوم الأحد 18 نوفمبر 2018. وسيتم استئناف العمل يوم الاثنين 19 نوفمبر 2018 من الساعة 7:30 صباحاً وحتى الساعة 3:30 مساءً.

The Ministry of Human Resources and Emiratization has declared Sunday 18 November 2018, as an official holiday for the private sector in the UAE. Any overtime worked during the holiday will be paid in accordance with the public holiday rate.

أعلنت وزارة الموارد البشرية والتوطين، الأحد 18 نوفمبر 2018 إجازة رسمية للقطاع الخاص في دولة الإمارات العربية المتحدة. سيتم دفع أي ساعات عمل إضافية خلال العطلة وفقاً لسعر العطلات الرسمية.

We thank you for your continued support and cooperation.

نشكركم على دعمكم المستمر وتعاونكم الدائم.

For any clarifications or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز الاتصال على 800-Jafza (800-52392)

Jebel Ali Free Zone

المنطقة الحرة لجبل علي